
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

28.02.2018                                        м.Черкаси                                                 № 18 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань розвитку інфраструктури  

та житлово-комунального господарства 

 

 

Всього членів комісії   - 5 

На засіданні присутні  - 4 

  

ПРИСУТНІ: 

Голова комісії:                  - Кокодзей В.М. 

Заступник голови комісії  - Футима А.Ф. 

Секретар комісії                 - Далібожак В.М. 

Члени комісії                    -  Волкович В.М., 

 

ВІДСУТНІ:                         - Кулініч В.В. 

 

Запрошені на засідання комісії: 

 Карманнік Роман Володимирович - директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

 Синільник Сергій Анатолійович – заступник директора Департаменту 

інфраструктури, розвитку та утримання мережі автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення облдержадміністрації 

 Банделюк Ганна Іванівна – начальник відділу експлуатації об’єктів ЖКГ 

Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства облдержадміністрації 

 Тарасенко Валенти Петрович – перший заступник голови Черкаської 

обласної ради   

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2018 рік 

Карманнік  - директор Департаменту регіонального 



Роман Володимирович розвитку облдержадміністрації 

 

2. Про    хід  виконання   рішення   обласної   ради  від    31.08.2016   

№ 7-1/VII «Про обласну програму фінансування ремонту доріг загального 

користування державного і місцевого значення, які проходять територією 

Черкаської області, та розвитку дорожньої інфраструктури на 2016-2018 роки» 

(зі змінами). 

Чубань 

Сергій Васильович 

- директор Департаменту інфраструктури, 

розвитку та утримання мережі 

автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення 

облдержадміністрації 

 

3. Про внесення змін до Програми регулювання чисельності 

безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області на 2016 – 

2020 роки. 

Демиденко 

Сергій Миколайович 

- директор Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства 

облдержадміністрації 

 

4. Про    хід   виконання   рішення   обласної   ради   22.03.2013   № 21-

6/VI «Про Програму розвитку та збереження зелених насаджень у населених 

пунктах області на 2013-2017 роки». 

Демиденко 

Сергій Миколайович 

- директор Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства 

облдержадміністрації 

 

5. Про затвердження звіту за результатами роботи комісії з оцінки 

корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної ради. 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

 

6. Про план роботи постійної комісії з питань розвитку інфраструктури 

та житлово-комунального господарства на 2018 рік. 

Кокодзей 

Володимир Миколайович 

- голова постійної комісії 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Карманніка Р.В., який ознайомив членів постійної комісії з проектом 

рішення «Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2017 рік» та поінформував, що пріоритетни цілями на 2018 рік є: 

забезпечення населення та господарськиого комплексу області якісними 

послугами підприємств житлово-комунального господарства; 



ефективне використання енергоносіїв та інших ресурсів, зниження 

енергоємності виробництва. 

Основні заходи для забезпечення виконання визначених цілей: 

забезпечення ефективного функціонування всіх об’єктів житлово-

комунального господарства населених пунктів області, підприємств  

і організацій різних форм власності; 

залучення інвестицій у галузь житлово-комунального господарства; 

проведення комплексної модернізації та технічного переоснащення 

комунальних підприємств тепло-, водопостачання та водовідведення; 

впровадження більш ефективних форм управління житлом та 

комунальною інфраструктурою шляхом створення ОСББ та призначення 

управителів; 

удосконалення обліку наданих комунальних послуг; 

приведення витрат та втрат під час виробництва (надання) житлово-

комунальних послуг у відповідність до вимог європейських стандартів; 

підвищення ефективності використання енергоносіїв та інших ресурсів, 

зниження енергоємності виробництва, підвищення енергоефективності 

будинків; 

реалізація проектів з енергозбереження, розвитку та реконструкції систем 

теплопостачання, модернізація комунальної теплоенергетики, шляхом 

скорочення споживання природного газу; 

реалізація проектів у сфері благоустрою з питань сортування, переробки 

твердих побутових відходів та комунального обслуговування населення; 

будівництво полігонів твердих побутових відходів; 

відновлення вуличного освітлення в населених пунктах області. 

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються до протоколу 

(додаток 1). 

 

В    обговоренні    взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М., Футима А. Ф. 

 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №18/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

  «За» – 4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

2. СЛУХАЛИ: 

 Синільника С.А., який поінформував членів постійної комісії про хід 

виконання рішення обласної ради від 31.08.2016 № 7-1/VII «Про обласну 

програму фінансування ремонту доріг загального користування державного і 



місцевого значення, які проходять територією Черкаської області, та розвитку 

дорожньої інфраструктури на 2016-2018 роки» (зі змінами)». 

 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 3). 

 

В   обговоренні   взяли   участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М., Футима А. Ф., Тарасенко В.П. 

 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію інформацію  про хід виконання рішення 

обласної ради від 31.08.2016 № 7-1/VII «Про обласну програму фінансування 

ремонту доріг загального користування державного і місцевого значення, які 

проходять територією Черкаської області, та розвитку дорожньої 

інфраструктури на 2016-2018 роки» (зі змінами)»  взяти до відома та внести 

відповідний проект рішення. Продовжити контроль за виконанням рішення.. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 18/2 додається до протоколу (додаток 4). 
 

  «За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

3. СЛУХАЛИ: 

 Банделюк Г.І., яка ознайомила членів постійної комісії з проектом 

рішення «Про внесення змін до Програми регулювання чисельності 

безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області на 2016 – 

2020 роки». 

 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 5). 

 

В    обговоренні    взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М., Футима А. Ф. 

 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №18/3 додається до протоколу (додаток 6). 

 

  «За» – 4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

4. СЛУХАЛИ: 

 Банделюк Г.І., яка поінформувала членів постійної комісії про хід 

виконання рішення  обласної ради від 22.03.2013 № 21-6/VI «Про Програму  у 

населених пунктах області на 2013-2017 роки». 

 Ганна Іванівна зазначила, що Департамент містобудування, архітектури, 

будівництва та житлово-комунального господарства облдержадміністрації 

просить зняти з контролю проект рішення у зв’язку зі закінченням терміну дії 

Програми  



Текст інформації додається до протоколу (додаток 5). 

 

В    обговоренні    взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М., Футима А. Ф. 

 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію інформацію  про стан виконання 

програми взяти до відома та погодити зняття з контролю рішення обласної ради 

від 22.03.2013 № 21-6/VI «Про Програму  у населених пунктах області на 2013-

2017 роки», у зв’язку із закінченням терміну його дії. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №18/4 додається до протоколу (додаток 6). 

 

  «За» – 4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

5. СЛУХАЛИ: 

Тарасенка В.П. який ознайомив членів постійної комісії з проектом рішення 

«Про затвердження звіту за результатами роботи комісії з оцінки корупційних 

ризиків у діяльності Черкаської обласної ради». 

 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 7). 

 

В    обговоренні    взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М., Футима А. Ф. 

 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №18/5 додається до протоколу (додаток 8). 

 

  «За» – 4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

6. СЛУХАЛИ: 

Кокодзея В.М., який запропонував затвердити план роботи постійної 

комісії з питань розвитку інфраструктури та житлово-комунального 

господарства на 2018 рік. 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити план роботи постійної комісії з питань розвитку 

інфраструктури та житлово-комунального господарства на 2018 рік (додаток 9) 

 

  «За» – 4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

Голова комісії         В.М. Кокодзей 

 

Секретар комісії         В.М. Далібожак 


